
LUIS AGUINAGALDE 
A; Kaixo Lus zermoduz zaude? 
L; Oso ondo 
A; Gaur ingoizkizut galderatxo batzuk, nola ikusikodezun Zumaia 2050. urtean, ze espero 
dezun Zumaiataz? 
A; Hasteko zure ustez zenbat bistanle egongo dira Zumaian?  
L; Pentsatzen dut martxa honetan egongo direla 13-14 milako bistanle  
A; Ados eta zahar eta gazteen proportzioa nolakoa izango dela usten duzu? 
L; Zumaian pentsatzen dut jende gazte nahiko dagoela, zaharrak ere badaude joaten 
pixkanaka pixkanaka baino gazte jende pilu bat dago eta hor dago etorkizuna Zumaian 
A; Beraz gazte gehiago egongo direla pentsatzen duzu? 
L; Bai 
A; Ados eta jatorriari dagokionez nola ikusten duzu Zumaia 2050.urtean? 
L; Jatorrian… nahiko ondo, nahiko ondo 
A; Nolatan ikusiko duzu ze antzemango duzu, ondoratuta egongo dela pentsatzen duzu? 
L; Ez, ez ez ez, pentsatzet Zumaia dagoen tokian mapan ez dagoela ondoratuta egongo, 
enpresak ere pixkanaka pixkananka jaiotzen daude batzuek enpresa berriak ere somatzen 
dira, noski edozein lekuetan tejido industrial bat behar du eta orduan ono eongo da 
etorkizuna. 
A; Ez duzu pentsatzen ondoratutta egongo dela gaur egungo kutsaduragatik? 
L; Ez, ez dut pentsatzen  
A; Maila igotzen ari dela eta… 
L; Bai baino marea nik pentsatzen ut beste soluzizo batzuek munduan etorri beharko direla 
zeren marea igoko direla, bueno baino hamar urtetan zenbat zentrimetro igoko dira? Gutxi, 
orduan ez dut pentsatzen zeren Bizkaiko golfoan ez dala izango ain igoera handia 
Mediterraneoan eta askoze haniagoak izango direla beraz nahiko neurriak hartuko direla 
A; Bueno ba eskerrik asko Luis, eta ondo izan 
L; Eta hurrengoarte 


